

## NO ENS PODRAN ATURAR

Els dies 8, 9 i 10 de març de 2016 se celebrarà a l'Audiència Nacional de Madrid el judici contra els anarquistes Mònica Caballero i Francisco Solar. Ambdues, fa més de dos anys que estan a presó preventiva en espera de judici.

Les acusacions que els pesen són tres: estralls, conspiració i pertinença a organització criminal amb fins terroristes, per les quals la fiscalia demana una condemna de 44 anys de presó per a cada una.

La seva detenció, va ser la primera d'un seguit d'operatius antiterroristes a Catalunya, Madrid i Palència, operatius coneguts amb el nom d'Operació Pandora i Piñata que sumen més de 40 persones imputades per formar part d'aquesta presunta organització "terrorista".

### ***Però quina és aquesta organització?***

Les sigles de la coordinadora anarquista GAC han estat les que han pres les operacions policials per construir aquesta imaginaria organització terrorista.

### ***Però que és concretament GAC?***

És un projecte de coordinació, a nivell estatal, de grups anarquistes, que té la intencionalitat de contribuir a crear un moviment anarquista fort i cohesionat. Una coordinació basada en els principis de solidaritat, suport mutu i acció directa. Que ha realitzat campanyes públiques en suport a les preses anarquistes, que durant el 2013 van publicar un llibre anomenat "Contra la Democràcia", on es realitza un anàlisi de diferents estructures polítiques acompanyat de propostes realitzades sota el prisma de la llibertat individual i l'antiautoritarisme, etc.

Sigui com sigui, el fet evident i substancial és que en cap cas és una organització terrorista, ja que cap de les accions que se'ls acusa a Mònica i Francisco o a les altres imputades en la resta d'operatius, han estat reivindicades amb aquestes sigles.

La presunta organització terrorista "GAC", és una construcció absolutament policial a la qual jutges i fiscals li han donat crèdit, una bona oportunitat per desacreditar, criminalitzar i esborrar del mapa una ideologia i unes pràctiques que han contribuït i contribueixen a la confrontació contra el poder i els seus múltiples mecanismes.

## NO NOS PODRÁN PARAR

Los días 8, 9 y 10 de marzo de 2016 se celebrará en la Audiencia Nacional de Madrid el juicio contra las anarquistas Mónica Caballero y Francisco Solar. Ambas, hace más de dos años que están en prisión preventiva en espera de juicio.

Las acusaciones que pesan sobre ellas son tres: estragos, conspiración y pertenencia a organización criminal con fines terroristas, por las cuales la fiscalía pide una condena de 44 años de prisión para cada una.

Su detención fue la primera de una serie de operativos antiterroristas en Cataluña, Madrid y Palencia, operativos conocidos con el nombre de Operación Pandora y Piñata que suman más de 40 personas imputadas por formar parte de esta presunta organización "terrorista".

### ***¿Pero qué es esta organización?***

Las siglas de la coordinadora de grupos anarquistas GAC son las que han tomado las operaciones policiales para construir esta imaginaria organización.

### ***¿Pero qué es concretamente GAC?***

Es un proyecto de coordinación, a nivel estatal, de grupos anarquistas, cuya intencionalidad es contribuir a crear un movimiento anarquista fuerte y cohesionado. Una coordinación basada en los principios de solidaridad, apoyo mutuo y acción directa. Ha realizado campañas públicas en apoyo a presas anarquistas, durante el 2013 publicaron un libro denominado "Contra la Democracia" en el cual se realiza un análisis de diferentes estructuras políticas acompañado de propuestas realizadas bajo el prisma de la libertad individual y el antiautoritarismo, etcétera.

Sea como sea, el hecho evidente es que en ningún caso es una organización terrorista, puesto que ninguna de las acciones de las que se acusa a Mónica y Francisco o a las otras imputadas en el resto de operativos, han sido reivindicadas con estas siglas.

La presunta organización terrorista "GAC" es una construcción absolutamente policial a la que jueces y fiscales le han dado crédito, una buena oportunidad para desacreditar, criminalizar y borrar del mapa una ideología y unas prácticas que han contribuido históricamente y contribuyen a la lucha contra el poder y sus múltiples mecanismos.

Ja temps enrere, abans de la detenció de la Mònica i Francisco, el novembre de 2013, en un període de tensió creixent i de contestació social als carrers, s'ha pogut veure com la repressió ha anat augmentat contra aquelles que lluiten contra l'opressió, anarquistes incloses. En aquest context també s'han executat significatius canvis legals per incrementar la repressió, com la llei de seguretat ciutadana, la reforma del codi penal i la signatura d'un nou pacte antiterrorista.

També hem estat testimonis de com aquests canvis es traduïen en constants detencions, judicis i condemnes a persones que lluiten. Recordem molt processos oberts com les encausades del la vaga del 29M, les de Can Vies, les del cas del Parlament, els 3 de Lleida, etcètera, però també a les que gosen mostrar el seu descontentament; altres processos judicials són per coses tant ridícules com mers comentaris a les xarxes socials o lletres de cançons, fins i tot –corroborant així fins on arriba la broma– uns tittleires que van acabar a presó per “enaltement del terrorisme”, quan criticaven en la seva obra la repressió contra els anarquistes.

El judici de la Mònica i en Francisco, no és el judici final, sinó un inici que pot sembrar un precedent que pot repercutir a les lluites actuals i futures. Creant una fictícia organització on tothom hi té cabuda. El que sembla una burla al sentit comú deixa de ser-ho quan cada cop més gent omple les presons de l'estat espanyol.

L'acusació de terrorisme, o en el seu defecte la d'"enaltement", serveix com una espècie de vareta màgica amb la qual l'Estat busca fer desaparèixer les diverses formes d'oposició a la seva omnipresència i repressió.

Fem una crida a la solidaritat amb les companyes Mònica i Francisco la setmana del 29 de Febrer al 6 de Març, per tal d'informar i visibilitzar la seva situació! I per suposat, per tal de fer sentir a Mònica i Francisco que no estan soles front aquest aparell que vol devorar la seva llibertat i les seves vides!

Llibertat Mònica i Francisco!

Per més informació: <https://efectopandora.wordpress.com/>

Ya desde un tiempo atrás, antes de la detención de Mónica y Francisco en noviembre de 2013, en un periodo de tensión creciente y de contestación social en las calles, se ha podido ver cómo la represión ha ido aumentado contra aquellas que luchan contra la opresión, anarquistas incluidas. En este contexto también se han ejecutado significativos cambios legales para incrementar la represión, como la ley de seguridad ciudadana, la reforma del código penal y la firma de un nuevo pacto antiterrorista.

También hemos sido testigos de cómo estos cambios se traducían en constantes detenciones, juicios y condenas a personas que luchan. Recordamos muchos procesos abiertos como las encausadas de la huelga del 29M, las de Can Vies, las del caso del Parlament, los 3 de Lleida, etcétera, pero también a las que osan mostrar su descontento; otros procesos judiciales son por cosas tan ridículas como meros comentarios en las redes sociales o letras de canciones, incluso –corroborando así hasta donde llega la broma– unos titiriteros acabaron en prisión por “enaltecimiento del terrorismo”, cuando criticaban en su obra la represión contra las anarquistas.

El juicio de Mónica y Francisco, no es el juicio final, sino un inicio que puede sembrar un precedente que puede repercutir en las luchas actuales y futuras. Creando una ficticia organización dónde todo el mundo tiene cabida. Lo que parece una burla al sentido común deja de serlo cuando cada vez más gente llena las prisiones del Estado español.

La acusación de terrorismo, o en su defecto la de “enaltecimiento”, sirve como una especie de varita mágica con la cual el Estado busca hacer desaparecer las diversas formas de oposición a su omnipresencia y represión.

¡Hacemos un llamamiento a la solidaridad con las compañeras Mónica y Francisco la semana del 29 de febrero al 6 de marzo, para informar y visibilizar su situación! Y por supuesto, para hacer sentir a Mónica y Francisco que no están solas frente a este aparato que quiere devorar su libertad y sus vidas!

¡Libertad Mónica y Francisco!

Para más información: <https://efectopandora.wordpress.com/>